
 
   

 
Bilag 1 Overblik over politisk behandling 

 
Teknik- og Miljøudvalget den 17. december 2012. Kommunal garanti, 

Amagerfælledvej, almene plejeboliger og familieboliger, Almenbolig 

+ 

Indstillingen blev godkendt med 7 stemmer imod 0.  

2 medlemmer undlod at stemme (C og O) 

For stemte: 7 (A, B, F, Ø og Signe Goldmann (løsgænger)) 

Imod stemte: 0    

Det Konservative Folkeparti afgav protokolbemærkning: 

”Det er ikke en kommunal opgave at finansiere opførelsen af yderligere 

almene boliger.” 

Borgerrepræsentationen den 14. oktober 2010. Godkendelse af 

justering af plejeboligprojekter på Amagerfælledvej og 

Grøndalsvænge  

Allé samt justering af tidligere Billig Bolig grundareal reservationer 

(2010-124039) 

Indstillingen blev godkendt uden afstemning. 

 

Borgerrepræsentationen den 27. august 2009. Amagerfælledvej - 

Boligpakke 1 (2009-60084)  

Indstillingen blev godkendt med 48 stemmer imod 2.  

For stemte: A, B, C, F, C2, O, Wallait Khan (løsgænger), V, Louise 

Frevert (løsgænger) og Ø.  

Imod stemte: Winnie Larsen-Jensen (løsgænger) og Jette Bergenholz 

Bautrup (løsgænger).  

Jette Bergenholz Bautrup (løsgænger) og Winnie Larsen-Jensen 

afgav følgende protokolbemærkning: 

"Når vi har stemt imod, er det udelukkende på grund af, at de almene 

boliger i Hørgården, der ligger ud mod det nybyggeri, kommer til at 

ligge i skygge. Herudover bliver beboernes nyttehaver nedlagt, da de 

ellers vil ligge i skygge. Sidst vil det eneste grønne område, hvor 

beboerne kan samles, blive bebygget og et godt samlingssted til 

aktiviteter for mange hundrede mennesker vil blive nedlagt. Vi er 

enige i, at det vil være rart, at der bygges plejeboliger og 
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familieboliger, som 3B skal stå for, da almene boligselskaber er bedst 

til denne form for udlejning. Vi mener blot, at der er mange og billige 

jordarealer i Ørestad, som man kunne have brugt til dette byggeri. Vi 

er positive for bolig- samt plejehjemsbyggeri, men absolut ikke så det 

er til stor gene for de nuværende beboere.” 


